
Protokół Nr 61 

LXI Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

 

Stan Rady - 15 radnych. 
Obecnych - 11 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 

 

W obradach wzięli udział następujący radni;  

Kamil Bialik, Karolina Białecka, Jaromir Chojecki, Ewa Galińska, Janina Moława, Piotr Napłoszek, Jolanta 

Nowakowska, Krzysztof Ołpiński, Krzysztof Wiśniewski, Hanna Młynarska, Renata Pawłowska. 

Nieobecni: Hubert Jarek, Waldemar Parol, Witold Mossakowski, Bożena Osiadacz. 

 

Posiedzenie Sesji Rady Miasta odbyło się w dniu 28 kwietnia 2022 r. (czwartek) o godz. 16.30 

w trybie stacjonarnym, w budynku „B” Urzędu Miasta Milanówka przy ul. Kościuszki 45. 

 

Sesja Rady Miasta Milanówka była transmitowana równolegle na kanale YouTube Milanówek Miasto-

Ogród oraz na portalu Esesja.tv.  

 

Porządek obrad sesji: 

1.Otwarcie LXI Sesji Rady Miasta Milanówka i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Podjęcie uchwał w sprawie zmian budżetu miasta Milanówka na 2022 r. 

3.Zakończenie LXI Sesji Rady Miasta Milanówka. 

 

Ad.1. 

Otwarcie LXI Sesji Rady Miasta Milanówka. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jolanta Nowakowska otworzyła obrady LXI Sesji Rady Miasta Milanówka 

w dniu 28 kwietnia 2022 r. stwierdzając quorum. 

Sesja odbyła się w trybie pilnym z wniosku BMM, który wpłynął 26 kwietnia 2022 roku. 

 

Ad.2. 

Podjęcie uchwał w sprawie zmian budżetu miasta Milanówka na 2022 r. 

Skarbnik Miasta Bożena Sehn omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Milanówka  

na 2022r. 

Zmiany dotyczą dochodów i wydatków w związku z wprowadzeniem środków z Funduszu Pomocowego 

przeznaczonych na realizację zadań na pomoc dla uchodźców z Ukrainy. 

Proponuje się wprowadzić środki wysokości 872 602, 57zł i tyleż samo przeznaczyć na wydatki. Te środki 

będą przyjęte w dwóch działach. W dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa,  

w rozdziale 75495 Pozostała działalność, dochody różne, wprowadza się kwotę 28 422,57zł. Środki te gmina 

otrzymała z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego z przeznaczeniem na nadanie nr PESEL na wniosek, 

obywatelom Ukrainy. W tej kwocie zawiera się 6 815,07zł, a pozostałe 21 607,50zł są przeznaczone  

na wykonanie zdjęć osobom ubiegającym się o nadanie nr PESEL. 

W dziale 852 Pomoc społeczna, w rozdziale 85295 Pozostała działalność, wprowadza się kwotę  

844 180,00zł na różne cele: wypłatę świadczeń 300+ dla uchodźców z Ukrainy tj. łączna kwota 153 000,00 zł, 

na zapewnienie posiłku dla dzieci i młodzieży 15 680,00zł na bezpłatną pomoc psychologiczną 1 500,00 zł, 

 na realizację zadania z art.26 ust.1 pkt.1 Ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy na świadczenia rodziny 

2000,00zł. Te zadania realizuje jednostka organizacyjna CUS. 

Na wyodrębniony rachunek bankowy, na którym gromadzone są środki z Funduszu Pomocowego wpłynęła 

kwota 672 000,00zł na wypłatę świadczeń pieniężnych, na podstawie art.13 Ustawy o pomocy obywatelom 

Ukrainy. Chodzi o wypłatę za każdego obywatela Ukrainy. Mieszkaniec gminy, który gości w domu 

uchodźców, otrzymuje po 40zł za jedną dobę za jednego uchodźcę. Łączna kwota do wypłat wynosi 

72 000,00zł. 

Zadanie jest realizowane przez UMM. 

Radna Ewa Galińska poprosiła o informacje na przyszłą sesję w sprawie: ilu jest uchodźców w Milanówku, 

gdzie przebywają, czy przybywają następni. Mieszkańcy chcieliby znać sytuację targowiska i strażnicy OSP. 

Radny Piotr Napłoszek zadał pytanie w sprawie wypłaty świadczeń 300+. Czy są problemy z wypłatą tego 

świadczenia? 

Dyrektor CUS p. Krystyna Kott poinformowała, że nie ma żadnego problemu z wypłatą świadczenia 300+. 

Problem jest taki, że nie ma środków na koncie CUS. W związku z tym, takich wypłat nie można dokonywać. 

Pierwsza transza środków, która została przekazana po sesji na początku kwietnia w kwocie 100 000,00 zł, 

https://www.youtube.com/user/MilanowekMiastoOgrod/featured
https://esesja.tv/


została wypłacona w całości. Z pierwszej transzy skorzystało 100 osób. Na następne środki do wypłaty czeka 

689 osób.  

Radny Piotr Napłoszek zapytał, kiedy ten brak środków pojawił się w CUS. 

Dyrektor CUS p. Krystyna Kott poinformowała, że środków na wypłaty nie można zaplanować. Potrzeby  

są określone wtedy, gdy spłyną wnioski. Obecnie jest czwarte zapotrzebowanie.  

Skarbnik Miasta poinformowała, że pierwsza transza wynosiła 30 600,00zł, była wprowadzona do planu 

wydatków i dochodów 14 kwietnia. Druga transza w wysokości 153 000,00zł wpłynęła 21 kwietnia. 

Radny Piotr Napłoszek zapytał, kiedy CUS złożył zapotrzebowanie na środki? 

Dyrektor CUS p. Krystyna Kott poinformowała, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. Pierwsze 

zapotrzebowanie było ok. 15 kwietnia a następne, co tydzień. 

Radny Piotr Napłoszek poprosił o takie zestawienie, kiedy spływały zapotrzebowania na środki ze strony 

CUS. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jolanta Nowakowska poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian budżetu miasta Milanówka na 2022 r. 

Rada Miasta w głosowaniu: 11-za, 4- nb., podjęła Uchwałę Nr 505/LXI/22 w sprawie zmian budżetu miasta 

Milanówka na 2022 r. 

 

Ad.3. 

Zakończenie LXI Sesji Rady Miasta Milanówka. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Jolanta Nowakowska podziękowała za udział w LXI Sesji Rady Miasta 

Milanówka, zamykając jej obrady. 

Integralną częścią protokołu jest nagranie z sesji opublikowane na stronie Miasta Milanówka. 

 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Milanówka 

|-| 

Jolanta Nowakowska 

 

Protokółowała 

|-| 

Małgorzata Obwojska 


